

# Thanks for your participation in the HKUST Christmas Party 2016 感謝 各位參與2016年科大教職員聖誕聯歡會

Staff Association HKUST

Tue 03/01/2017 10:30

To:staff-association-news-list@ust.hk <staff-association-news-list@ust.hk>;

Cc:sa-associatemembers@lists.ust.hk <sa-associatemembers@lists.ust.hk>; Staff Association HKUST <staff@ust.hk>;



The 2016 HKUST Staff Christmas Party – the signature event of Staff Association for 26 years since 1990 – added a joyous page to a marvellous attendance of 395 colleagues and guests where people from different departments and offices gathered and mingled at the G/F Chinese Restaurant for a stand-up buffet.

Attendees enjoyed a new party experience with seasonal décor, festive dishes and loads of lucky draw prizes.

Special thanks go to HKUST Council Chair The Hon Andrew LIAO Cheung-Sing for joining us. Senior management including the President Prof Tony Chan were highly supportive of the party by contributing prizes and showing up. We are also grateful for having the HKUST Staff Choir with us to have sung two beautiful Christmas carols. Last but not least, we would like to thank ALL of those who were there at the party.

Please share the happy moments and smiles of participants at the HKUST Staff Association Facebook at [https://www.facebook.com/pg/HKUST-Staff-Association-1705486413033604/photos/?tab=album&album\\_id=1806418869607024](https://www.facebook.com/pg/HKUST-Staff-Association-1705486413033604/photos/?tab=album&album_id=1806418869607024).

In one, we wish the entire HKUST community hope, joy, love and good health in Year 2017!

\*\*\*\*\*

3 Jan 2017

HKUST Staff Association

=====

科大教職員會今年已是第26年舉辦聖誕聯歡會。今年更來個新鮮感，改於大學南北小廚中餐廳以站立式自助午餐舉行，吸引了高達395名來賓及各部門同事參加，大家聚首一堂，喜迎佳節。

當天佈置充滿節日歡樂的氣氛、美味的佳節食、加上豐富禮品的抽獎環節，參加者皆體驗到嶄新的聯歡會氣氛。

藉此，我們特別感謝校董會主席廖長城議員百忙抽空出席，同時多謝大學校長及多名管理層對是次聯歡會的支持，為我們捐贈禮品，並親臨祝福大家節日快樂。也多謝教職員合唱團的獻唱，以及每個幕前幕後付出的同事。當然，最不少得的是每一位前來與我們歡聚的同工，感謝大家的參與！

聖誕聯歡會照片已上載於科大教職員會的臉書 ([https://www.facebook.com/pg/HKUST-Staff-Association-1705486413033604/photos/?tab=album&album\\_id=1806418869607024](https://www.facebook.com/pg/HKUST-Staff-Association-1705486413033604/photos/?tab=album&album_id=1806418869607024))，讓大家分享當天快樂的時刻。

我們齊心一意祝願科大社群在2017新的一年洋溢希望、喜悅、關愛及健康！

\*\*\*\*\*

香港科技大學教職員協會  
2017年1月3日

查詢電郵：[staff@ust.hk](mailto:staff@ust.hk)  
服務與福利/商品折扣：[http://staff.ust.hk/service\\_off.html](http://staff.ust.hk/service_off.html)  
興趣小組與運動隊：<http://staff.ust.hk/interest.html>